

السيد/ جوزيف أبراهام
عضو مجلس إدارة

عضو في لجنة المخاطر المنبثقة عن مجلس الإدارة
عضو في لجنة التدقيق المنبثقة عن مجلس الإدارة

تم تعيينه في مارس من عام 2017

السيد جوزيف أبراهام هو عضو في مجلس إدارة ، وقد تم تعيينه في مارس عام 2017

- يملك السيد أبراهام خبرة عالية في مجال المصارف حيث شغل عدة مناصب مصرفية دولية وإقليمية متعددة في كل من إندونيسيا وسنغافورة وهونغ كونغ وغانا والمملكة المتحدة والهند، ويمتلك سجلاً حافلاً بالنجاحات في مجال الإدارة العامة، والخدمات المصرفية للشركات والاستراتيجية، وإدارة المنتجات وكذلك عمليات الاستحواذ والدمج ، قبل انضمامه إلى البنك التجاري في يونيو 2016، شغل منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة أستراليا ونيوزيلندا المصرفية في جاكرتا، إندونيسيا لمدة ثمانية أعوام (2008 – 2016) ، كما لديه خبرة مصرفية واسعة في كل من الأسواق المتقدمة والناشئة

حاز السيد جوزيف أبراهام على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ستانفورد في الولايات المتحدة الأمريكية

مناصب في مجالس إدارة بنوك أخرى:

- الرئيس التنفيذي لمجموعة البنك التجاري
- نائب رئيس مجلس إدارة "الترناتيف بنك" ("إيه بنك")

Mr Joseph Abraham

DIRECTOR

Member - Board Audit Committee

Member – Board Risk Committee

Appointed to the Board in March 2017

Mr. Abraham is a member of the Bank's Board of Directors and recently joined in March 2017. He has extensive banking experience across both developed and emerging markets. Before joining Commercial Bank in June 2016, he was CEO of ANZ Indonesia (Australia and New Zealand Banking Group) based in Jakarta, a position he served in from 2008 to 2016.

Mr. Abraham has an MBA from the Graduate School of Business, Stanford University, California and has worked in Indonesia, Singapore, Hong Kong, Ghana, UK and India in various country and regional banking roles with a successful track record covering general management, corporate banking, strategy, product management as well as acquisitions and integrations.

Other External Appointments:

- Group Chief Executive Officer of Commercial Bank
- Vice Chairman of the Board of Alternatif Bank (ABank) , Turkey